
MESTSKÝ ÚRAD V PREŠOVE 
Odbor vnútornej správy 

organizačno-právne oddelenie 
Mesto Prešov Hlavná 73 

080 01 Prešov 

Adresované: 
vecne príslušným vedúcim odborov MsÚ 
a náčelníkovi Mestskej polície v Prešove 

Váš list člslo/zo dňa Naše číslo Vybavujellinka Prešov 
V.NY.f20ISfI90S 26.5.2015 

VEC 
Požiadavky :1:0 zasadnutia VMČ č. 3 - zo dňa 13.4.2015 
Zápisnica vtč č. 3 bola na MsÚ doručená dňa 7.5.2015 
Požadovaný átum zaslania odpovedí na požiadavky 19.6.2015 

Požiadavkalč, 64/3/15 - vo veci predloženia návrhov pripravovaných investičných akcií. 
Hc. 'fladímír Horecký: 

- infoqnoval sa,. aké sú stre~~obé. a dlhodobé plán! ;ozvoja mies~ej č~i Šidlove~, 
pret<lže občama tam bývaJucl platIa dane tak ako 1m v meste Presov, prIčom podta 
jeho jläzoro sa do tejto miestnej časti málo investovalo, 

- upozt,rnil na problém s vodou pri prívalových dažďoch, potrebu riešit' škôlku pre 
miestnu čast', ako aj klubovú miestnost' pre stretávanie sa občanov a mládeže, keďže 
vN. Bebastovej už takéto priestory sú, 
Posl,"ci VMČ pripomenuli niektoré plánované investície na Šidlovci, napr. výstavbu 
chodj1íka na Ul. Lesná, opravu Orgovánovej a Javorinskej ulice, vydanie 
präv+platného územného rozhodnutia na vodozadržné opatrenia - kanál na Šidlovci, 
opa*nia realizované v lesoch cestou Technických služieb, a. s., rekonštrukciu 
zast4vky Pod Dubom, výmenu zastávky Šidlovec, riešenie možnosti zobral' tie drobné 
vodxlé toky, ktoré spôsobujú záplavy do výpožičky mestom Prešov zo štátu a následne 
riešit ich údržbu, úpravy a regulácie, 

VMČ l. 3 !fada vypracovat' a pred/ouť návrh pripravovaných investičných akcií, ktoré sú 
pripravovat4é na realizáciu v lokalire VMČ Č. 3. 
Požiadav~ odstúpená na vybavenie odboru strategického rozvoja MsÚ. 

Požiadav~ Č. 65/3/15 - vo veci opravy komunikácie na ul. Jánošíkovej. 

Hc. Vladimír Horecký: 


- na ť:ošíkovej ulici pri zastávke (pri čisle domu 47) je veľký výtlk na 1/2 
kom ikácie, ktorý je potrebné urýchlenie opraviť, pretože najmä pri daždi vytvára 
obr ské problémy, 
žiad o orezanie stromov na celej Jánošíkovej ulici. 
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VMČ žiada ~ opravu komunikácie (výtlk), ako aj o posúdenie stavu stromov na Ulici 
Jánošikovej. : 

Požiadavka! odstúpená na vybavenie odboru dopravy, životného prostredia 

a komunálntch služieb MsÚ. 


Požiadavka ~ 66/3/15 - vo veci posúdenia skutkového stavu topol'ov a následného 
. riešenia situácie. 

Martina Lukáčová: 
vare$ leteckej základne vN. Šebastovej sú vysadené topole (najmä na Ulici 
Slánska), ktoré sú už na hranici životnosti, ich zdravotný stav je zlý a hrozí reálne 
nebe<iPečenstvo pádu konárov, resp. aj vylomenia celých stromov pri búrke, či vetre,. 
pričo~ môže dôjst' k ohrozeniu majetku občanov b)'Vajúcich v rodinných domoch, 
alebolaj k ujme na zdravi. V minulom roku už niektoré z nich spadli. V tejto súvislosti 
žiadaimesto v mene tam bývajúcich o pomoc, pretože problémom môžu byť financie 
na s~e vlastníka, t. j. Armády SR. 

VMČ žiada zvať vlastnlka na riešenie situácie, prípadne zvolať pracovné stretnutie za 
pritomnosU Vetkých zainteresovaných strán na posúdenie skutkového stavu. 
Požiadavka! odstúpená na vybavenie odboru dopravy, životného prostredia 
a komuná1n~ch služieb MsÚ. 

Požiadavka~. 67/3/15 - vo veci návrhu odkanalizovania ul. Vranovskej a Fintickej. 
Ing. jatrik Kokavec: 
ako ~ kedy je plánované napojenie kanalizácíe pri Išli, pretože podľa jemu dostupnych 
infodnácií je tam problém so spádom (odtokom), t. j. nevyhovujú výškové parametre. 
V tejto súvislosti navrhol riešiť odkanalizovanie celej Vranovskej a Fintickej ulice 
a nai-hol, aby mesto Prešov požiadalo priamo VVS, a. s., o zaradenie tejto investičnej 
akci~ do plánu, 

VMČ žiada IIrislušný odbor MsÚ o predloženie informácie k predložené"'.u návrhu. 
Požiadavkalodstúpená na vybavenie odboru strategického rozvoja MsU. 

Požiadavkalč. 68/3/15 - vo veci návrhu vedenia trasy ul. Fintickej a jej napojenia na 

hlavnú cestu. 


Ing. tatrik Kokavec: 

- je "cjtvorený" územný plán, t. j. je možné podávať návrhy a pripomienky občanov. 

V tejto súvislosti navrhol zmenu vedenia trasy Ulice Fintickej, ako aj jej napojenia na 
hlavJJú cestu Prešov - Kapušany. V diskusii mu bolo odporučené predložiť takúto 
PriP1mienkU priamo na MsÚ Prešov, 

VMČ žiada ríslušný odbor MsÚ o predloženie informácie k predložen/mu návrhu. 
Požiadavk odstúpená na vybavenie odboru územného plánovania a stavebného úradu 
MsÚ. 

Požiadavka/č. 69/3/15 - vo veci dobudovania chodníka a výstavby alebo predÍženia 
spojovacej komunikácie. 

Ján Dorin: 
cho~ na Včelárskej ulici je urobený iba z jednej strany, je potrebné urobit' aj druhú 
str~, 

- na ljonci Ulice Včelárskej je postavená veľká prevádzka a po ceste premávajú 
kam~ny. Komunikácia nie je stavaná pre pohyb takýchto veľkých a ťažkých vozidiel, 
v dô ledku čoho dochádza k poškodzovaniu ich rodinných domov. Taktiež je tam aj 
zvý ná prRŠnost'. Žiada o riešenie situácie, napr. výstavboulpredÍžením spojovacej 
kom~kácie - Ul. Na Tablách. 

VMČ !iad príslušný odbor MsÚ o predloženie informácie o mowosti riešenia podľa
predloženi o návrhu. 
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Požiadavka qdstúpená na vybavenie odboru strategického rozvoja MsÚ. 

Požiadavka ~. 70/3/15 - vo veci merania hlučnosti a kontroly exhalátov vo firme Metal 
Complex. 

Mgr. Jf-užena Halajčíková: 
- na V~lárskej ulici je firma Metal Complex umiestnená na hranici bytovej zóny, je 

tam hjuk od skorého rána do neskorého večera, je tam smrad a výpary z prevádzky. 
N~hqt:šie je to v sobotu ráno. Žiada o prešetrenie a kontrolu. 

VMČ tiada ~ zabezpečenie merania hlučnosti, ako aj o kontrolu exhalátov. 

Požiadavka i odstúpená ~a vybavenie odboru dopravy, životného prostredia 

a komunálnych služieb MsU. 


Požiadavka ~. 71/3/15 - vo veci riešenia parkovania áut za poliklinikou na Levočskej ul., 
zásobovania prevádzky Milk-Agro a hlučnosti semaforov na 
pril'ahlej križovatke. 

I~ubiCJl Fecková: 
- ich bytový dom susedí s prevádzkou polikliniky na Levočskej ulici. Na ich dvore je 

stále veľa áut, je tam hluk, výpary a exhaláty, vietor z polikliniky nafukuje množstvo 
smetí~ Obyvatelia nechcú, aby tam bolo takéto živelné parkovisko, ale chcú normálny 
vnútrpblok so zeleňou. 

- navr!lJje oddeliť priestor vnútrobloku a okolia bytového domu veľkými 
(nepr~nosnými) kameninovými kvetináčmi tak, aby autá neparkovali ihneď pri 
okná4h, pretože vo väčšine prípadov tam parkujú klienti z polikliniky. Žiada, aby 
prev~zkovatel' zabezpečil parkovanie na vlastnom pozemku. Z tohto dôvodu žiada (aj 
v mete ostatných obyvatel'ov) na párnych číslach Janouškovej ulice umiestniť 
dopravné značky umožňujúce vjazd iba pre zásobovanie, 

- obyv.telia žiadajú zabezpečiť, aby vozidlá do polikliniky vchádzali iba z Levočskej 
ulice; pretože tam je vytvorený prvotný a pôvodný vstup, 

žiadajú vyriešiť zásobovanie pre prevádzku MILK-AGRO. pretože tam chodia vel'ké 

autá, ov dôsledku čoho je tam hluk už od 0500 hod., 


- opak4>vane žiada o riešenie hlučnosti semaforov na pril'ahlej križovatke a navrhuje po 
18 ijJd. vypnúť hlasovú službu oznamujúcu smery prechodov - pomôcka pre 
nevi4iacich, pretože v tomto čase to už nie je potrebné. 

VMČ tiad;' príslušný odbor MsÚ o predloženie informdcie k možnosti riešenia 
predloženýc. návrhov. 
Požiadavka! odstúpená na vybavenie odboru dopravy, životného prostredia 
a komunál~ch služieb MsÚ. 

Požiadavkajč. 72/3/15 - vo veci zámenylkúpy a opravy kaštiel'a v Nižnej Šebastovej. 
Ing. tavol Lipka: 
starý!"panský" kaštieľ vN. Šebastovej je vo vel'mi zlom technickom stave. Zo strechy 
a komínov padajú kusy škridiel a tehál. Pritom je to dominanta miestnej časti, ktorá je 
evidqvaná ako kultúrna pamiatka, má unikátnu konštrukciu krovu a strechy a má už 
nie~~ľko sto~í. Z toh.to dôvodu navrhuj~" aby ho mesto odkúpilo, alebo zamenilo 
a nälfedne pOZladalO o Jeho opravu s využitím fondov. Okrem využívania na kultúrne 
podt;atia by tam mohla byť aj reštaurácia, informačné centrum, miestny archív, 
Ub;.vanie a pod. Žiada, aby to mesto Prešov riešilo a vyzvalo aj vlastníka (napr. 
ce Stavebného úradu, ako aj Krajského pamiatkového úradu) na odstránenie tohto 
hav 'jného stavu, 

VMČ žiada;prlslušný odbor MsÚ o predloženie návrhu riešenia danej situácie v zmysle 
požiadaviekl 
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Požiadavka lodstúpená na vybavenie odboru strategického rozvoja v súčinnosti 
s odborom ~mného plánovania a stavebného úradu a odborom mestského majetku 
MsÚ. 

Požiadavka i. 73/3/15 - vo veci zabezpečenia vyčistenia pozemku v areály kaštiel'a 
. a futbalového Ihriska v Nižnej Šebastovej. 

Ing. P~vol Lipka: 
starý ~panský" kaštieľ vN. Šebastovej je vo vel'mi zlom technickom stave. ZO strechy 
a komínov padajú kusy škridiel a tehál. Pritom je to dominanta miestnej časti, ktorá je 
evidoj.raná ako kultúrna pamiatka, má unikátnu konštrukciu krovu a strechy a má už 
niekoľko storočí. 

v s~tnom kaštieli, ako aj v priľahlom okolí, ktoré je neudržiavané, sa nachádza 

mnoJJP líšok, ktoré stratili plachosť a z tohto dôvodu sú potenciálne nebezpečné. 

Ďalšiin vážnym problémom z toho plynúcim je bezpečnosť a ochrana zdravia ľudí, 

navrllJje riešit' futbalové ihrisko pri Išli, pretože tam už nič nefunguje, priestor je 

~ný vysokou trávou, je neudržiavaný, sú tam líšky so všetkými problémami 

z toM vyplývajúcimi, pričom výmera tejto oblasti je cca 1,7 ha. Navrhuje vyzvat' 

vlasttlikov na zabezpečenie základnej údržby a vyčistenia pozemku. 


VMČ žiada "ríslušný odbor MsÚ o predloženie návrhu riešenia danej situácie v zmysle 
požiadaviek. 
Požiadavka bdstúpená na vybavenie mestskej polícii. 

Požiadavka IC. 7413/15 - vo veci osadenia značky "zákaz vodenia psov" v panskej 
záhrade a parku v areály kaštiel'a v Nižnej Šebastovej. 

Ing. Itavol Lipka: 
navrJtuje, aby do tzv. "panskej záhrady", ako aj do celého parku pri kaštieli bol daný 
zákai vodenia psov, najmä keď sa pripravuje druhá etapa rekonštrukcie "panskej 
záhr~y", 

VMČ žiada !príslušný odbor MsÚ o predloženie návrhu riešenia danej situácie v zmysle 
povadaviek" 
Požiadavka: odstúpená na vybavenie odboru dopravy, životného prostredia 
a komunálnWch služieb MsÚ. 

Požiadavka'č. 7513/15 - vo veci odkúpenia a následného zrekonštruovania ihriska pri 
Išli pre športovú činnosť mládeže. 

Ing. 'avoJ Lipka: 
navrl)uje riešiť futbalové ihrisko pri Išli, pretože tam už nič nefunguje, priestor je 
zarrufený vysokou trávou, je neudržiavaný, sú tam líšky so všetkými problémami 
z toh/> vyplývajúcimi, pričom výmera tejto oblasti je cca 1,7 ha. Navrhuje, aby tento 
priesJor mesto Prešov odkúpilo a následne vybudovalo ihrisko pre športovú činnost', 
najmJi. so zameraním na mládež. 

VMČ žiadaJprislušný odbor MsÚ o predloženie návrhu riešenia danej situácie v zmysle 
požjadavjek~ 

Požiadavka! odstúpená na vybavenie odboru mestského majetku v súčinnosti s odborom 
strategickél\o rozvoja MsÚ. 

Požiadavkafč. 76/3/15 - vo veci zabezpečenia kultúry a §portu v jednotlivých častiach 

mesta. 


Ing. ~án Mačák: 
upozprnil, že ked' v meste Prešov, resp. v jeho jednotlivých častiach nebude 
zabef:Pečená kultúra a šport, najmä pre deti, v konečnom dôsledku to nebude dobre 
pre ~lé mesto, pretože ľudia, a najmä mládež, si nájdu iné, nevhodné aktivity. V tejto 
súvidlosti navrhuje rozčleniť mesto Prešov na jednotlivé mestské časti, do ktorých sa 
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bude proporcionálne investovat', alebo odčleniť N. Šebastovú z mesta Prešov ako 
samo$tnú obec. Je presvedčený, že keď to zvládne obec Ľubotice (aj ekonomicky, aj 
organ~'čne), zvládla by to aj N. Šebastová, 

VMč žiada píslušný odbor MsÚ o posúdenie návrhu a predloženie možnosti jeho ridenia. 
Požiadavka dstúpená na vybavenie odboru územného plánovania a stavebného úradu 
v súčinnosti odborom školstva, kultúry a cestovného ruchu MsÚ. 

Požiadavka t 77/3/15 - vo veci určenia zodpovedného pracovníka v jednotlivých 
mestských častiach za bežnú údržbu ciest a chodníkov. 

Ing. J.j.n Mačák: 
pri k<ľtrole čistoty verejných priestorov, údržbe mestských komunikácií a chodníkov, 
kontr~le opráv, výtlkov a prekopávok navrhuje určit' konkrétneho pracovníka za určitú 
mests~ú časť, resp. určité územie tak, aby ich poznali aj obyvatelia, pričom by to bolo 
aj kOl}trolovateľné a adresné. 

VMČ žiada Príslušný odbor MsÚ o posúdenie návrhu a predloženie možnosti jeho riešenia. 
Požiadavka; odstúpená na vybavenie odboru dopravy, životného prostredia 
a komunálnYch služieb MsÚ. 

Požiadavka ~. 78/3/15 - vo veci nespokojnosti občanov s čistotou mestskej časti. 
Ing. Iiubomír Blichár: 

- podľa jeho názoru sú mnohé obce čistejšie ako mesto Prešov, resp. ich miestna časť, 
pričo~ iba v ich oblasti je cca 43 ulíc, z ktorých sú viaceré aj veľmi dlhé, napr. 
FintiQká, Strojnícka, Surdok. Mnohí ľudia sú nespokojní s terajším stavom a požadujú 
zlepštníe, 

VMČ žiada nrfslušný odbor MsÚ o posúdenie návrhu a predloženie možnosti jeho riešenia. 
Požiadavka i odstúpená na vybavenie odboru dopravy, životného prostredia 
a komunálntch služieb MsÚ. 

Požiadavka t. 79/3/15 - vo veci zriadenia prechodu pre chodcov a osadenia značky na 
znlženie rýchlosti. 

Ing. Ilubomír Blichár: 
žiadalo zriadenie prechodu pre chodcov pri cintoríne, pretože je tam veľký pohyb ľudí 
v kažf:!om obdobi, s výrazným nárastom vobdobí pamiatky zosnulých, pretože tam 
vznilqajú kolízne a nebezpečné situácie, 
pri v~tupe do Prešova od Kapušian je dovolená rýchlosť 70 km/h, pričom mnohí 
vodiiji touto rýchlosťou pokračujú aj po križovatke - odbočke na Fintice, kde už je SO
ka. l'Ifavrhuje pred križovatku umiestniť značku - "koniec 70" pre pripomenutie 
VOdifnl, najmä cezpoľným.

VMČ žiada rfslušný odbor MsÚ o posúdenie možnosti uiadenia prechodu pre chodcov 
v oblasti mi tneho eintorlna podľa návrhu, ako aj o posúdenie možnosti znií.enia rýchlosti 
osadenim d ravne} znalky. 
Požiadavka_L odstúpená ~a vybavenie odboru dopravy, životného prostredia 
a komunálDjYch služieb MsU. 

Požiadavkalč. 80/3/15 - vo veci monitoringu, opravy výtlkov a vybraných úsekov 
komunikácie a čistenia priekop/kanálov. 

Peter:Janíčko: 

na o' ravu miestnej ulice Surdok bola na základe návrhu výboru vyčlenená finančná 
čias a 10 000 € na súvislú údržbu komuníkácie. S prihliadnutím na dlžku tejto cesty, 
jej t chnícký stav, ako aj náklady (27 €1m2

) to níe je vel'a a preto žiada dobrý 
mon oring a výber najhorších úsekov cesty, ako aj dôkladnú následnú kontrolu 
vyko aných prác. V tejto súvislosti navrhuje, aby sa v budúcnosti neprídel'ovali 
fina~né prostriedky na takéto opravy do jednotlivých výborov paušálne rovnako, ale 
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aby s zohľadňovala aj dÍžka (rozsah) komunikácií a ich technický stav podľa 
jedno ivých lokalít, 

- urguj odpoveď z minulosti na prečistenie priekopylkanálu využitím verej no
prosp šných prác, 

VMČ žUuJa rislušný odbor MsÚ o dôsledný monitoring, opravu výtlkov a vybraných 
úsekov kom ikácie určených na súvislú opravu. 
Požiadavka I odstúpená na vybavenie odboru dopravy, životného prostredia 
a komunálnych služieb MsÚ. 

Požiadavka ~. 81/3/15 - vo veci osadenia zrkadla na ul. Surdok a zmeny harmonogramu 
MHD. 

Peter ~aníčko: 
na ulIci Surdok v neprehľadnej ľavotočivej zákrute pri budove "Ranč Pohoda" už 
v miJ:l1losti žiadal umiestniť zrkadlo na zvýšenie bezpečnosti. Do dnešného dňa 
nedo~al odpoveď, ani nedošlo kjeho osadeniu. Opätovne upozorňuje na tento 
nebe~čný stav a žiada o jeho riešenie, 
od 1. 7. tohto roku majú byť zmeny v harmonograme mestskej dopravy. Navrhuje, aby 
v špiljke chodil na Surdok autobus každú hodinu, 

VMČ žUuJa "rislušný odbor MsÚ o predlofenle návrhu ridenia v zmysle požiadavky na 
osodenie ukFdla a zmeny harmonogramu MHD. 
Požiadavka' odstúpená na vybavenie odboru dopravy, životného prostredia 
a komunáln~ch služieb MsÚ. 

Požiadavka ~. 82/3/15 - vo veci vzniku l!iernej skládky na ul. Surdok. 
Peter;JanÍčko: 

- upoz~rňuje, že na tejto ulici znova vznikla čierna skládka. Žiada riešiť daný stav. 
VMČ žiada iUislušný odbor MsÚ o predloženie návrhu riešenia v zmysle požiadavky čiernej 
skládky. 
Požiadavka kldstúpená na vybavenie mestskej policU. 

Požiadavka ičo 83/3/15 - vo veci osadenia osvetlenia a opravy výtlkov na ul. Pažica, 

Borovicová a Vranovská. 


Janka Farkašová: 

I 

- upoz4lrnila, že ulice Pažica a Borovková sú neosvetlené a neudržiavané, sú v zlom 
I 

techdickom stave a sú tam veľké výtlky, v dôsledku čoho po každom daždi sú pod 
vodo~, čo ešte zhoršuje situáciu. 

VMČ žiada! prislušný odbor MsÚ o predloženie návrhu riešenia v zmysle požiadavky 

(osvetlenie, tprava výtlkov). 

VMČ žiada. doplnenie 3 svetelných bodov na ul. Vranovská a označenie ulice. 

Požiadavka; odstúpená na vybavenie odboru dopravy, životného prostredia 

a komunálqych služieb MsÚ. 


Požiadavkail!. 84/3/15 - vo veci predloženia informácie - vysvetlenie pojmu 
"hospodársky významný tok". 

Pán $emančo: 
k mitstnemu potoku Šebastovka žiadal v minulosti 711slať informáciu, čo je to 
,,hostodársky významný tok", avšak nedostal odpoved'. Daná problematika súviSÍ 
s lUl!ťstnymi záplavami spf\sobenými týmto vodným tokom. Žiada odpoved'. 

VMČ žioda ris/ušný odbor MsU o predloženie informácie v zmysle žiadosti. 
Pož!adav . odstúpená na vybavenie odboru územného plánovania a stavebného úradu 
MsU. 
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Požiadavka 4. 8513115 - vo veci predloženia informácie k využitiu ul. Strážnickej ako 
prístupovej cesty k priemyselnej zóne v obci Ľubotice. 

Jozef lunčák: 
upo:til, že mica Strážnická je na hranici katastrov a zasahuje (v niektorých 
úseko h) tak do k. ú. N. Šebastová, aj do k. Ú. Ľubotice. Podľa posledných informácií 
obec 'ubotice ide budovať priemyselnú zónu, ktorá má byť dopravne sprístupnená 
práveIcez túto komunikáciu, nie cez vnútorné obecné cesty. Pritom však Ulica 
Strážtlická je úzka, sú tam rodinné domy, ako tam budú žiť, bývať a chodiť ľudia, ked' 
sa za(jne stavebná aktivita a následne zásobovanie areálu? Žiada o podanie informácie 
čo o~m vie mesto Prešov, aké dali stanovisko príslušné odbory a ako to chcú riešiť 
do bu úcnosti. 

VMČ žiada íslušný odbor MsÚ o podanie informácie v zmysle požiadavky. 
Požiadavka. dstúpená na vybavenie odboru územného plánovania a stavebného úradu 
MsÚ. 

Požiadavka f., 86/3115 - vo veci vyc:istenia a opravy kanála na ul. Fintickej C:. 46. 
Igor Nlondek: 
pred domom Fintická 46 - za železničným priecestím smerom na Fintice - je 
poškdďený a skoro nefunkčný kanál (priepust) na dažďovú vodu. Žiada o jeho 
vyčistenie a opravu. Jeho stav je havarijný, 

VMČ žiada 'príslušný odbor MsÚ o posúdenie molnosti riešenia v zmysle predloženia 
návrhu. 
Požiadavka I odstúpená ~a vybavenie odborn dopravy, životného prostredia 
a komunálnych služieb MsD. 

Požiadavka&:. 87/3115 - vo veci dopravného zna~enia na ul. Fintickej. 
Igor ~ondek: 
nakotko na danej komunikácii nie je chodník ani zjednej strany, žiada o úpravu 
doprdvného značenia a zákaz vjazdu vozidiel s celkovou hmotnosťou nad 10 ton, ako 
aj o :f,níženie rýchlosti vozidiel na 30 kmih od železničného priecestia po značku 
,,Korfec obce" v oboch smer.och 

VMČ žiada: prfslušný odbor MsU o posúdenie mof.nosti riešenia v zmysle predloženia 
návrhu. 
Požiadavka: odstúpená na vybavenie odborn dopravy, životného prostredia 
a komunálnfch služieb MsÚ. 

požiadavka!č. 88/3115 - vo veci úpravy pieskoviska, osadenia lavičiek a prístrešku 
a opravy asfaltu na ul. Kotrádovej. 

Ing. $urín: 
poži~al o úpravu pieskovísk na Kotrádovej ulici, o osadeníe 3 ks lavičiek, opravu 
asfaltu pri basketbalových košoch a o osadenie krytého altánku (prístrešku) na 
Kotr4.dovej ulici Č. 4 - 6. 

VMČ žiada io presypanie l ks pieskoviska (stredného)1, zrušenie 2 ks bočných pieskovísk 
a osadenie ~ ks lavičiek aj s altánkom. 
Požiadavkai odstúpená na vybavenie odborn dopravy, životného prostredia
a komunálQych služieb MsÚ. 

Požiadavka!~. 89/3/15 - vo veci likvidácie čiernej skládky na ul. Murárskej. 
- VMG; č. 3 žiada o likvidáciu čiernej skládky na Murárskej ulici. 

Požiadavkaj odstúpená na vybavenie mestskej policil 
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Požiadavka čl 9013/15 - vo veci dobudovania kanalizácie na ul. Šidlovská, Fintická 
. Vranovská. 

Z dO~'eného zoznamu VMČ č. 3 určuje ako priority dobudovanie kanalizácie na 
uliciach Šidlo ská - slepá, Fintická a Vranovská. 
Požiadavka dstúpená na vybavenie odboru strategického rozvoja MsÚ. 

Požiadavka ~. 9113/15 - vo veci stanoviska VMČ k výstavbe: obytnej skupiny SURDOK, 
cvičiska a botela pre psov v k. ú. N. Šebastová. 

List odboru územného plánovania a stavebného úradu, oddelenia územného 
plánotania a urbanizmu, v ktorom zasiela stanovisko k žiadosti firmy DKl Invest, s. r. 
o., k . avrhovanej výstavbe obytnej skupiny SURDOK stanovisko pre územné 
rozho utie. 

VMČ Č. 3 be 'e na vedomie a súhlasi, 
List pdboru územného plánovania a stavebného úradu, oddelenia územného 
plánotania a urbanizmu - pre žiadateľku, v ktorom zasiela stanovisko k zámeru 
výsta~by cvičiska pre psov a hotela pre psov vk. ú. N. Šebastová. 

VMČ Č. 3 be '. na vedomie a súhlasi s mo osťou riadenia dočasného ariadenia. 
Požiadavka dsmpená na vybavenie odboru územného plánovania a stavebného úradu 
MsÚ. 

Požiadavka f. 9213/15 - vo veci zriadenia vecného bremena práva prechodu a prejazdu 
žiadateľa na ul. Pod komínom a odpredaja pozemku na uJ. 
Wolkerovej. 

List Ildboru správy majetku mesta, oddelenia mestského majetku so žiadosťou 
o zria~enie vecného bremena práva prechodu a prejazdu pre žiadate1'a na Ulici Pod 
komi 'om. 

VMČ Č. 3 sú lasi. 
List J y Hirkovej o zaujatie stanoviska k odpredaju pozemku na Ulici Wolkerovej za 
účelo výstavby garáže. 

VMČ Č. 3 sú lasl. 

Požiadavka dsmpená na vybavenie odboru správy majetku mesta MsÚ. 


~ -\J1\ ''ť eU. :;~ 
JUDr. Beáta Findíšová, v. r. 

poverená vedením oddelenia manažérstva kvality 
a právnych služieb MsÚ 

Spracovala: Mgr. Martina Adamková 
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